

**Scripture Text: John 1:1-18**

- 1 In the beginning was the Word, and the Word was with God, and the Word was God.
- 2 He was in the beginning with God.
- 3 All things were made through him, and without him was not any thing made that was made.
- 4 In him was life, and the life was the light of men.
- 5 The light shines in the darkness, and the darkness has not overcome it.
- 6 There was a man sent from God, whose name was John.
- 7 He came as a witness, to bear witness about the light, that all might believe through him.
- 8 He was not the light, but came to bear witness about the light.
- 9 The true light, which gives light to everyone, was coming into the world.
- 10 He was in the world, and the world was made through him, yet the world did not know him.
- 11 He came to his own, and his own people did not receive him.
- 12 But to all who did receive him, who believed in his name, he gave the right to become children of God,
- 13 who were born, not of blood nor of the will of the flesh nor of the will of man, but of God.
- 14 And the Word became flesh and dwelt among us, and we have seen his glory, glory as of the only Son from the Father, full of grace and truth.
- 15 (John bore witness about him, and cried out, "This was he of whom I said, 'He who comes after me ranks before me, because he was before me.'")
- 16 For from his fullness we have all received, grace upon grace.
- 17 For the law was given through Moses; grace and truth came through Jesus Christ.
- 18 No one has ever seen God; the only God, who is at the Father's side, he has made him known.



There's a song in the air!

*There's a star in the sky...*

And the star rains its fire  
while the beautiful sing,  
For the manger of Bethlehem  
cradles a *King!*

And she brought forth her firstborn son, and wrapped him in swaddling clothes,  
and laid him in a manger; because there was no room for them in the inn.

Luke 2:7

经文：约翰福音 1:1-18

- 1 太初有道，道与神同在，道就是神。
- 2 这道太初与神同在。
- 3 万有是借着 he 造的；凡被造的，没有一样不是借着 he 造的。
- 4 在他里面有生命，这生命就是人的光。
- 5 光照在黑暗中，黑暗不能胜过光。
- 6 有一个人，名叫约翰，是神所差来的。
- 7 他来是要作见证，就是为光作见证，使众人借着他可以相信。
- 8 他不是那光，而是要为那光作见证。
- 9 那光来到世界，是普照世人的真光。
- 10 他在世界，世界也是借着 he 造的，世界却不认识他。
- 11 他到自己的地方来，自己的人却不接受他。
- 12 凡接受他的，就是信 he 名的人，他就赐给他们权利，成为神的儿女。
- 13 他们不是从血统生的，不是从肉身的意思生的，也不是从人意生的，而是从神生的。
- 14 道成了肉身，住在我们中间，满有恩典和真理。我们见过他的荣光，正是从父而来的独生子的荣光。
- 15 约翰为他作见证，大声说：“这一位就是我所说的：‘那在我以后来的，位分比我高，因为他本来是在我以前的。’”
- 16 从他的丰盛里我们都领受了，而且恩上加恩。
- 17 律法是借着摩西颁布的，恩典和真理却是借着耶稣基督而来的。
- 18 从来没有人见过神，只有在父怀里的独生子把他彰显出来。

25 DECEMBER 2017

## CHRISTMAS SERVICE 圣诞节崇拜

Sermon Title : What if there had been  
no Christmas?

讲题：倘若没有圣诞？

Speaker : Revd John Lin

证道：林志忠牧师



### Collect Christmas Day

All praise to you, Almighty God and heavenly king,  
who sent your Son into the world to take our nature  
upon him and to be born of a pure virgin. Grant that,  
as we are born again in him, so he may continually  
dwell in us and reign on earth as he reigns in heaven  
with you and the Holy Spirit, now and forever.

Amen

### 救主圣诞日祝文

愿赞美归与全能的上帝，天上的王。  
主曾差圣子耶稣基督降世，道成肉身，为童贞女所生。  
主既施恩叫我们重生，愿主常常住在我门的心里。  
主耶稣与圣父，圣灵一同掌管世界，  
如同在天上，世世无尽。阿们。